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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Ebba Lundgren. Justering sker torsdag 18 mars.  

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde 1 februari 2010 anmäldes. 
 

§ 3 Dagens gäst:  Marie Eile, marknadsområdeschef Atrium Ljung
 berg.   
 Deltog vid denna punkt gjorde även vice ordförande i pensionärsrådet Stig 
 Åström och ersättaren i pensionärsrådet Ove Svensson.  
 Marie E berättade kort om ombyggnationen av centrumanläggningen som 
ska vara klar till september 2010. Då blir det officiell  invigning samtidigt 
som Farsta centrum firar 50 års jubileum. 
Fråga till Marie E: Varför har ni tagit bort P-skivorna vid besöksparkering-
en? Det har blivit mycket sämre efter detta. De blå biljetterna som man nu 
ska använda är ofta slut i automaterna och det är fel att man ska behöva be-
tala. Marie E svarade att parkeringsplatserna felutnyttjades mycket tidigare 
av kontors och affärsfolk och med anledning av detta har Atrium Ljung-
berg valt ett annat system i samarbete med Q-park. Atrium Ljungberg har 
inga planer på att ändra detta men tar med sig synpunkterna från handikapp 
och pensionärsråd.  
Fråga till Marie E: Tänker ni göra något åt nivåskillnaderna i inomhuscent-
rumet! Marie E svarade att det inte finns några planer på detta, dock kan de 
markera ut skillnaderna bättre och det tänker de se över.  
Fråga till Marie E: Varför är toaletterna på övervåningarna i centruman-
läggningen? Marie E svarade att det troligtvis beror på byggnadstekniska 
orsaker.  
Rådet framförde till Marie E att det är viktigt att det finns sittplatser i cent-
rumet. Det borde finnas fler sittplatser.  
Rådet framförde även att alla handikapparkeringsplatser måste målas, det 
har inte gjorts på länge.  

 
 
§  4 Aktuellt från nämndsammanträdet 11 februari  2010 

Inget fanns att rapportera. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet 25 mars 2010 
Ärende nr3. Revidering av stadsdelsnämndens handikapprogram 
Rådet anser att det är viktigt att det tydligt framgår att det enbart handlar 
om den fysiska tillgängligheten i utemiljön i detta fall. Rådet anser vidare 
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att stadsdelsnämnden behöver ha ett eget program för att förbättra tillgäng-
ligheten såväl inomhus som utomhus i Farsta.  
 
 
 

§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Från föregående sammanträde:  Vad innebär ”tillgänglighetsanpassning” när 
det gäller lokaler som används för evenemangen i Kulturkalendariet. Per-Ove 
Mattsson berättade att det handlar om att lokalerna är fysiskt tillgängliga även 
för funktionsnedsatta. Att man kommer in med rullstolar i lokalerna, att det 
finns handikapptoaletter mm. Dock innebär det inte att de är elsanerade. Rådet 
föreslår att Marie Ehrenbåge som arbetar med Kulturkalendariet bjuds in till 
något av de kommande mötena. Detta för att rådet ska få  möjlighet att framfö-
ra synpunkter och ha en dialog med henne om tillgängligheten till de lokaler 
som används för att genomföra de evenemang som ingår i Kulturkalendariet. 
Per-Ove Mattsson bjuder in Marie Ehrenbåge eller hennes ersättare till något 
sammanträde i början av hösten 2010.  
Från föregående sammanträde: Eventuellt kommande rådsmöte på något av 
gruppboendena. Per-Ove Mattsson föreslog att rådet skulle ha sitt nästa råds-
möte vid Höken som är en verksamhet inom Farsta dagliga verksamhet och lig-
ger på Hauptvägen 79 i Hökarängen. Förslag till upplägg är att rådet börjar med 
ett studiebesök i verksamheten kl. 14 och därefter har sitt sammanträde kl.15 i 
ett av verksamhetens sammanträdesrum. Rådet beslutade att förlägga nästa 
möte till Höken på Hauptvägen 79.  

 
§ 7 Övriga frågor  

• Ordförande Kerstin Järneberg informerade att hon och Ove Martinsson 
under förmiddagen deltog vid pensionärsrådets möte med tjänsteman 
från stadens Trafikkontor gällande snöröjningen i Farsta.  

• Blazena Westerlund ingår i stadsdelsnämndens upphandlingsgrupp. 
Hon undrar varför ingen ersättning utgår när hon deltar i gruppens mö-
ten? Ove Martinsson undrar varför ersättningen har sänkts till ledamö-
terna. Rådet framförde önskemål om att någon från förvaltningen 
kommer till ett av de kommande mötena och informerar om vilka reg-
ler som gäller för ersättningar till ledamöterna i handikapprådet.  

• Rådet undrade när de ska få träffa hela nämnden vilket har utlovats ti-
digare.   

 
§ 8 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 12 april 2010 i dagliga verksam-
heten Hökens lokal vid Hauptvägen 79 med början kl. 14.00. Rådet inleder 
med ett studiebesök i verksamheten där verksamhetsansvarige informerar 
om verksamheten och visar runt i lokalerna. Sammanträdet börjar kl.15.00 
-16.30.  
 


